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Beleidsplan 
veiligheid 

VVD 186 De afgelopen jaren moest het 
team Heerenveen flink terug in 
capaciteit. Nu zien we dat er 
een toename in Noord-
Nederlands is ten aanzien van 
de FTE.  - Betekent dit een 
toename in capaciteit voor 
team Heerenveen? 

Nee, de beschikbare formatie voor 
basisteam Zuidoost blijft hetzelfde. 
De huidige sterkteverdeling zoals 
destijds in 2012 is vastgesteld wordt 
nog steeds gehanteerd. De extra 
formatie kan mogelijk wel 
ondersteuning bieden aan het 
basisteam. 
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Veiligheid 2024 - 
2027 

Beleidsplan 
veiligheid 

VVD 185 - Was het voorstelbaar geweest 
dat het college -op basis van 
de zorgen die door de politie 
Heerenveen zijn geuit- een 
zienswijze had ingediend over 
de mogelijke komst van een 
AZC naar Heerenveen? Zo nee, 
waarom niet? Zo ja, hoe gaat u 
dit alsnog aanhangig maken? 

Het regionaal beleidsplan is het 
beleidsplan dat de kaders schept 
voor Noord-Nederland. Het schept 
op hoofdlijnen de kaders waarbinnen 
de politie opereert en prioriteit aan 
geeft. De gemeenteraad krijgt de 
mogelijkheid om een zienswijze in te 
dienen over het Regionaal 
Beleidsplan 2024 – 2027. Wij 
adviseren geen zienswijze in te 
dienen juist omdat de gestelde 
prioriteiten en kaders aansluiten bij 
ons eigen Integraal veiligheidsplan.   
De komst van een azc in 
Heerenveen is een lokale 
aangelegenheid en heel specifiek. In 
het driehoeksoverleg (burgemeester, 
officier van justitie en de teamchef 
van de politie) worden de lokale 
veiligheidsprioriteiten vastgesteld. 
Dat vraagt om specifieke 
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afstemming met de politie, maar ook 
met het COA. Dit wordt zorgvuldig 
meegenomen in het traject van de 
komst van een azc. Dat valt niet 
onder de opdracht van het indienen 
van een zienswijze over een 
beleidskader.   Het formatie-
vraagstuk komt op een andere 
manier tot uitwerking. Dat ligt vast 
in het Besluit Verdeling Sterkte en 
Middelen. Deze sterkteverdeling is 
toe aan vernieuwing. In het collectief 
van alle regio-burgemeester en de 
hoofdofficier van Justitie zijn al 
stappen gezet om naar een nieuwe 
landelijke verdeelsleutel te gaan. 

Commissie AZ 30-
11-2023 5.5. 
Regionaal 
Beleidsplan 
Veiligheid 2024 - 
2027 

Beleidsplan 
veiligheid 

VVD 184 We lezen in de aanbiedingsbrief 
dat de reactie van de 
gemeenteraad voor 30 
september verstuurd had 
moeten zijn. Daarnaast lezen 
we in de aanbiedingsbrief van 
het college dat er verwezen 
wordt naar een brief van 4 
september. In de bijlagen zit 
een brief van de 
regioburgemeester van 18 
augustus 2023.  - Worden 
hiermee dezelfde brieven 

- Dat is juist. Per abuis is er een 
foutieve datum in de brief vermeld.    
- Op ambtelijk niveau is aangegeven 
dat deze termijnen, midden in de 
zomerperiode onwenselijk zijn en is 
aangegeven dat we niet aan die 
termijn konden voldoen.   - De 
procedure heeft vertraging 
opgelopen. De bespreking van de 
zienswijzen staat geagendeerd voor 
de RBPO-vergadering van 21 
december. Dan wordt duidelijk of, en 
zo ja welke, gevolgen deze heeft 
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bedoeld? - Vindt u het redelijk 
dat er midden in het 
zomerreces een verzoek wordt 
gestuurd aan de gemeenteraad 
met daarin het verzoek om 
binnen 6 weken een zienswijze 
te sturen? Zo ja, hoe heeft u de 
zienswijze van de 
gemeenteraad voldoende 
geborgd? Zo nee, hoe 
voorkomt u dit in de toekomst?  
- Wat is de definitieve 
zienswijze van de 
regioburgemeester geworden? 
Immers, deze is -zo lezen we in 
de aanbiedingsbrief- voor 1 
november verstuurd aan de 
Minister. 

voor het Regionaal Beleidsplan.  
Uiterlijk maart 2024 wordt verwacht 
dat het Beleidsplan vastgesteld kan 
worden en naar de Minister gestuurd 
kan worden. Het horen van de raden 
is nog in gang en heeft wat 
vertraging opgelopen na de 
bespreking in de RBPO-vergadering 
van 14 juli jl. en de komst van de 
nieuwe politiechef. 

Commissie AZ 30-
11-2023 5.5. 
Regionaal 
Beleidsplan 
Veiligheid 2024 - 
2027 

Financiele impact 
beleidsplan 

D66 193 1) Welke Heerenveense input is 
betrokken bij het opstellen van 
dit beleidsplan?  2) Wat is de 
reden dat de raad niet 
betrokken is bij het opstellen 
van dit plan?  3) Nu staat er 
dat er geen financiën mee 
gemoeid zijn, de beleidskeuzes 
zullen echter uiteindelijk altijd 
invloed hebben op de financiën 
en personele inzet. Over welke 

1) Wij waren als gemeente niet 
actief betrokken bij het opstellen van 
dit plan. Zo hebben wij dit keer niet 
deelgenomen aan de ambtelijke 
werkgroep Regionaal Beleidsplan 
Noord-Nederland 2024-2027 (RBP). 
Uiteraard hebben wij de 
conceptstukken wel meegekregen, 
maar vonden wij het niet 
noodzakelijk om ons actief te 
bemoeien met het RBP omdat de 
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bandbreedte hebben we het? 
Of moeten we aannemen dat 
dit beleid in de huidige 
begrotingen past en we geen 
uitzetting van de begroting 
hoeven te verwachten wanneer 
deze weer langskomt.   
4) in hoeverre heeft de 
veiligheidsregio iets gedaan 
met de vorige zienswijze om, in 
tegenstelling tot hun 
voorkeursscenario, beperkt uit 
te zetten in de begroting en 
eerst in de eigen begroting 
oplossingen te zoeken voor de 
stijgende kosten?   
5) waar is over vraag 4 
teruggekoppeld aan de 
gemeenteraad? 

genoemde thema’s overeenkwamen 
met onze lokale 
veiligheidsprioriteiten zoals 
beschreven in het (gemeentelijke) 
integraal veiligheidsplan.    
2)Het is gebruikelijk dat de raad een 
zienswijze kan indienen. Op die 
manier heeft de raad de 
mogelijkheid om een standpunt 
kenbaar te maken en eventuele 
bezwaren, suggesties of aanvullende 
inzichten te delen met betrekking tot 
het voorgestelde regionale beleid.  
3)  De aanpak van de lokale 
veiligheidsproblemen zijn vastgelegd 
in ons gemeentelijk integraal 
veiligheidsplan (IVP). Dit is de basis 
voor ons lokaal veiligheidsbeleid.  
Het RBP brengt geen verandering 
aan in de lokaal vastgestelde 
prioriteiten, maar heeft eerder een 
aanvullende en faciliterende rol. In 
het geval van onze gemeente 
verschillen de lokale prioriteiten niet 
met de thema’s zoals genoemd in 
het RBP. Om die reden past het 
huidige beleid in de huidige 
begrotingen.    
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4)  Deze vraag is onduidelijk. Het 
gaat hier niet over onze 
veiligheidsregio, maar om het 
Regionaal Beleidsplan Veiligheid 
Noord-Nederland 2024 – 2027.    
5) Zie antwoord vraag 4. 

 


